
      

                                                                   
 . . ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ

ΕΡΩΤΗΣΗ

                                                                                      Αθήνα, 25 /05/2020
                                                             
Του:   Κυριάκου Βελόπουλου Προέδρου Κόμματος Βουλευτή Λάρισας             
                                    
  
ΠΡΟΣ: Τον κο Υπουργό Υγείας 

Θέμα : «Αντιδρούν  κάτοικοι και οι εργαζόμενοι του Νοσοκομείου Κύμης στη 
μεταστέγαση του “ΕΚΑΒ” και καταγγέλλουν τις ελλείψεις της ως άνω 
υγειονομικής μονάδος».                                                           

                             

Κύριε Υπουργέ,

την έντονη έκπληξη και δυσαρέσκεια εκφράζουν οι εργαζόμενοι του Νοσοκομείου Κύμης,
για  την  απόφαση  μεταστέγασης  του  “ΕΚΑΒ”,  η  οποία  αποφασίστηκε  με  συνοπτικές
διαδικασίες. Παράλληλα, την σχετική δυσαρέσκειά τους εκφράζουν και οι μόνιμοι κάτοικοι
της  περιοχής.  Συγκεκριμένα,  όπως  μας  ενημερώνουν  όλοι  οι  ως  άνω,  πρόσφατα,
αποφασίστηκε, το ΕΚΑΒ να μεταφερθεί, από τον προαύλιο χώρο του Νοσοκομείου Κύμης,
στο ανενεργό Δημοτικό Σχολείο Πλατάνας-Κύμης. Όπως υποστηρίζουν οι εργαζόμενοι, η
μεταφορά  αυτή:  «θα  δημιουργήσει  πολλά  περισσότερα  προβλήματα  από  αυτά  που
υποτίθεται θα λύσει».

Παράλληλα, επισημαίνουν όλοι οι ως άνω ότι, η επιλογή του παραπάνω χώρου εκτός του
ιστού  της  πόλης,  μπορεί  να  επηρεάσει  αρνητικά  την  αμεσότητα  της  επέμβασης  στα
περιστατικά της ευρύτερης περιοχής και δεν αποκλείεται να επιφέρει καθυστερήσεις στις
διαμετακομιδές από και προς το Νοσοκομείο, κατά τους χειμερινούς μήνες, γεγονός, που
ούτως ή άλλως, παρατηρήθηκε έντονα, το προηγούμενο διάστημα, λόγω υποστελέχωσης.
Εξίσου  δύσκολη  αναμένεται  ότι  θα  είναι  η  σχετική  πρόσβαση  προς  διάσωση-
διαμετακομιδή και κατά τους καλοκαιρινούς μήνες, καθ’ ότι, πέραν των μονίμων κατοίκων,
υπάρχουν  και  χιλιάδες  παραθεριστές.  Επίσης,  με  την  αναμενόμενη  μετακόμιση  του
σταθμού ΕΚΑΒ αυξάνεται ο χρόνος ανταπόκρισης, όσον αφορά τα ορεινά απομακρυσμένα
διαμερίσματα του Δήμου (Μετόχι-Κούτρουλας). 

Για την δε  ως άνω μονάδα,  που εδρεύει  στην Κύμη,  καταγγέλλουν οι  εργαζόμενοι  ότι
υπάρχουν ταμειακά αδιέξοδα, που πρέπει να διευθετηθούν, τα οποία έχουν να κάνουν με
την  εξόφληση  υποχρεώσεων,  που  αφορούν  σε  καθαριότητα,  φως,  νερό,  τηλέφωνο,
θέρμανση, ίντερνετ και ιματισμό.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

                     ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτάται ο κος Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να ανακαλέσετε και να επανεξετάσετε την απόφασή σας, σχετικά με την 
μετακίνηση της βάσης του «ΕΚΑΒ» στην περιοχή της Κύμης, λαμβάνοντας υπόψη τα ως 
άνω σχετικά κωλύματα;

2. Υπάρχει επιχειρησιακό σχέδιο καταρτισμένο από τα αρμόδια στελέχη του Υπουργείου 
σας, προκειμένου για άμεση επιχειρησιακή ανταπόκριση στις σχετικές ανάγκες, καθ’ όλη 
την διάρκεια του χρόνου, ώστε να θεωρείται καλυπτόμενη πλήρως από την επέμβαση του 
ΕΚΑΒ η ευρύτερη ως άνω περιοχή, χωρίς να μπαίνουν σε κίνδυνο οι κάτοικοι και οι 
επισκέπτες της ή να καταπατούνται τα εργασιακά δικαιώματα των εργαζομένων στον εν 
λόγω φορέα;

3. Υπάρχει σχέδιο έγκρισης μόνιμης επιχορήγησης από το Υπουργείο σας για κάλυψη των
εποχιακών αναγκών στελέχωσης του ως άνω τοπικού υποκαταστήματος ΕΚΑΒ, κατά τους
καλοκαιρινούς μήνες, ακόμα και για το ενδεχόμενο πρόβλεψης κονδυλίων προς κάλυψη 
των εξόδων διαμονής και διατροφής των μελών των πληρωμάτων του ΕΚΑΒ, που 
υπηρετούν με απόσπαση στην περιοχή, πέραν από την κάλυψη των οφειλών του τοπικού 
σταθμού ΕΚΑΒ προς τρίτους;

Ο  Eρωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος       




